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Referat FAU-møte 4 – 24/25 Holmen skole 
 
Møtetid: onsdag 27.november kl. 18:00-20:00 
Møtested: Personalrommet 
 
 
Dagsorden 
Sak 18 – 24/25 Velkommen og godkjenning av innkalling 

• Valg av møteleder & referent  
• Godkjenning av innkalling og referat   

18:00-18:10 

Sak 19 – 24/25 Skolens kvarter v/Skolens ledelse  

• Nasjonale Prøver  
• Sosiale Medier, kort om skolens perspektiv 

18:10-18:25 

Sak 20 – 24/25 

 

FAU ledelsen informerer  

• Møte med skoleledelsen  
• Nabolaget samarbeid & aktiviteter  
• Glemmekasse  
• Kasserer valg – avvente avklaring rollefordeling HSV?  
• Sosiale Medier (SoMe)  

18:25-18:40 

Sak 21 – 24/25 Holmen skoles venner (forts fra møter 2 & 3-24/25) 

• Oppsummering (HSV GF & tidl møter)  
• Opprette arbeidsutvalg for FAUs innspill  

18:40-18:50 

 

Sak 22 – 24/25 Gruppene gjenopptar sitt gruppearbeid   18:50-19:45 

Sak 23 – 24/25 Oppsummering av gruppenes arbeid og eventuelt 

• Hver gruppe orienterer 
19:45-20:00 

 
 
 
Sak 18 – 24/25 Velkommen og godkjenning av innkalling 
 

• Møteleder: Mona Bryn 
• Referent: Ragnhild Aas 
• Innkalling: godkjent 
• Referat fra FAU-møte 30.10.2024: godkjent. 
• Deltakere fra skoleledelsen: Bente Boye, rektor 
• Deltakere fra FAU: se nederst 
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Sak 19 – 24/25 Orientering fra skoleledelsen 
 

• Nasjonale prøver i lesing regning og engelsk 
Rektor informerte om bakgrunnen for nasjonale prøver, og skolens trender og 
tendenser fra årets gjennomføring. Prøver gjennomføres på 8. og 5. trinn. Dette er 
første året elever fra Holmen har deltatt i prøvene på 8.trinn. Formålet med 
nasjonale prøver er å gi skolen kunnskap om elevenes ferdigheter i lesing, 
regning og engelsk.  
 
Informasjonen fra prøvene skal danne grunnlag for analyser og systematisk 
arbeid på trinnene samt konkrete tiltak som ansettelser, innkjøp av bøker og 
andre kartleggingsverktøy. Skolen vurderer også for eksempel å øke 
engelskundervisningen i noen av trinnene fra 1 til 1,5 time per uke.  
 
Holmen skole har høyere skalapoeng enn gjennomsnittet for Oslo og Norge, men 
tendensen viser en svak nedgang fra i fjor. Skolen mener det er viktig å fange opp 
de svakeste elevene og skulle gjerne gjennomført kartleggingsprøver oftere.  
 

• Sosiale medier – skolens perspektiv 
Skolen kan ikke lage egne regler for sosiale medier da dette krever oppfølging, 
men understreker viktigheten av samarbeid mellom skole og hjem. Videre er det 
vitkig med foreldresamarbeid i klassene, og at utfordringene som følger med bruk 
av SoMe håndteres på en god måte. Skolen opplever at elevene tar med seg ting 
som har skjedd utenfor skolen inn i skolehverdagen, og at det påvirker 
skolemiljøet. FAU står fritt til å komme med anbefaling på lik linje med bruk av 
sykkel og sparkesykkel til skolen.  

 
Sak 20 – 24/25 FAU ledelsen informerer 

Møte med skoleledelsen uke 47: 
• Skolen har hatt to gode samarbeidsmøter med Ready. Temaer som ble tatt opp 

var blant annet språkbruk og laginndeling. Både klubben og skolen ønsker å ha 
mer fokus på trinn, heller enn ren klasseinndeling.  

• Forslag om å invitere naboklubbene til å komme å presentere seg og aktivitetene 
de tilbyr. Følges opp til våren. 

• Glemmekasse; FAU leder legger ut en instruks til klassekontaktene på Facebook. 
Bør gjøres før hver ferie. Klærne som ikke blir avhentet sendes til Møllergata 
skole. 

• Valg av kasserer – følges opp nærmere våren. 
• Sosiale Medier (SoMe)  – drøftelser om hvorvidt FAU skal gå ut med en 

anbefaling/oppfordring til å følge nasjonale retningslinjer og evt hva man kan 
gjøre i klassene. Barn i de eldste trinnene har diverse utfordringer knyttet til press 
og utestenging, og negativ språkbruk og mobbing oppstår som følge av for 
eksempel trender på sosiale medier. Det er også tilfeller der SoMe brukes aktivt 
for å utestenge og mobbe medelever. FAU mener det er viktig at foreldregruppen 
anerkjenner at det er utfordringer knyttet til SoMe bruk. Det er uheldig at skolen  
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må bruke tid på dette som kunne vært brukt til undervisning. Representantene 
viste høyt engasjement, og det kom frem flere gode poeng:  

▪ FAU har ingen myndighet til å sanksjonere, eller pålegge foreldre 
å følge anbefalinger.  

▪ Det er allerede 13 års aldersgrense i sosiale medier, og noen 
representanter ytrer skepsis til at en FAU anbefaling vil utgjøre en 
forskjell i hva foreldre velger å gjøre.  

▪ Flere foreldre synes det er vanskelig å stå i mot press. Potensielt 
kan en anbefaling fra FAU gjøre det enklere å stå i mot 

▪ Flere representanter påpeker viktigheten av åpenhet, både 
foreldre imellom, og mellom barn og voksne. God kultur for å 
diskutere problemstillinger internt i klassene ser man at har god 
effekt. 

▪ Barna er ofte langt bedre teknisk enn foreldre, og kan skaffe seg 
tilgang til SoMe uten foreldenes kjennskap.  

▪ Viktig å unngå «pekefinger» slik at både barn og voksne tør å være 
åpne om valg som blir tatt. Vi har hatt eksempler der barn har 
SnapChat uten foreldenes kjennskap, og blitt utsatt for grooming. 
Det er uheldig at barna da ikke kan be foreldrene om hjelp.  

▪ Dersom færrest mulig av elevene får tidlig tilgang til sosiale 
medier sparer det barna for potensielt uheldige situasjoner, og 
det sparer skolen fra å bruke ressurser på å håndtere disse 
situasjonene.  

▪  Se forøvrig oppfølgingssak neste møte.   
 

 
Sak 21 – 24/25 Holmen skoles venner (HSV) 

• HSV gjennomførte generalforsamling 20.november 2024: 
• Endret vedtektene for å inkludere ekstra søknadsfrist og tilhørende 

generalforsamling slik at det blir to frister ila året etter innspill fra FAU 
• HSV setter nå i gang systematisk arbeid med å identifisere relevante kilder 

til støtte og gaver, samt votere over innkomne søknader om støtte.  
• FAU støtter HSVs arbeid og foreslår at HSV får tid til å sette seg og at vi evt 

oppretter samarbeidsutvalg til våren.  
 

 
Sak 22 – 24/25 Gruppearbeid 
Gruppene består som følger:  

• Ledelsen 
• 17.mai 
• Skolemiljø 
• AKS  
• Skolefag 
• Nærmiljø og trafikk 
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Sak 23 – 24/25 Oppsummering fra gruppene og eventuelt 
 

• Ledelsen:  
o Skrive utkast til anbefaling SoMe, følges opp møte 5-25/25.  
o Lage instruks til glemmetøy og administrere sortering.  
o Begynne arbeid med «dreiebok» for 7. trinnsavslutning.  

• 17.mai 
o Jobber med info som skal ut før jul 
o Fikk innspill om å dokumentere premiegivere fra tidligere år slik at det er 

lett å ta kontakt med de som ønsker å gi år etter år. 
• Skolemiljø 

o Ønsker innspill fra FAU og klassekontakter på «Plan for å fremme et godt 
skolemiljø». Legger ut en post på Facebook for å få innspillene. Det har 
også kommet en sak om kjønnsdelte toaletter samt låsing av toaletter 
som gruppa tar videre med SMU-møte 5.12.24 

• Skolefag 
o Gruppa etterspurte mandat og styret foreslår at gruppa kommer med 

forslag til lesekonkurranser og liknende som gruppa ønsker at FAU tar 
videre til skoleledelsen. 

• AKS 
o Kun en representant tilstede 

• Nærmiljø og trafikk 
o Ingen representanter til stede 

• Skoleledelsen kom med innspill om FAU ønsker å dele ut pepperkaker på åpning 
av adventtiden fredag 29.november kl 08-0830. FAU leder kjøper pepperkaker og 
avtaler bord og kostyme med skoleledelsen. Flere representanter bidrar med 
utdeling. 

• Innspill til saker eller gruppene sendes til FAU sin epost. 
 
 
Følges opp i neste FAU-møte 29.01.25 (møte 5-24/25):  
• 7.klasse avslutning – overlevering av dreiebok 
• Valg av kasserer 
• Anbefaling sosiale medier – forslag og bakgrunnsnotat sendes ut sammen med 

agenda for møte 05-2024/25 

 
Møtedatoer for FAU-møter 24/25  
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Til stede fra klassene 
 
Klasse Navn 
1blå Phuong Lam 
1 gul Henriette Paus 
2B Fredrikke Lund 
2C Ragnhild Aas 
3A Julia Solgård 
3B Birgit Kvernflaten 
4A Linn Hellum Braathen 
4B Sigurd Hoff 
4C Kristin Enger Aaeng (v) 
5D Bryndis Holm (v) 
6A Tomm Samodee 
6B Mona Bryn 
7B Håvard Kampen 
7C Åshild Vik (v)  

 
 


